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actie 

1. Opening:   

 

 

2. Inrichting terrein D’n Brak/Maria ter Heideschool: 

Dort Spierings is als studentencoach namens de HAN aanwezig ivm de 

inrichting van het terrein tussen D’n Brak/Maria ter Heideschool. 

Dhr Spierings geeft een toelichting over de opzet. Er is gekozen voor 

het halfjaartraject. 

We willen richting gemeente een goed rapport neerleggen.  

Tijdens een speeddate(waarschijnlijk in februari) waarin we ons project 

moeten promoten, kunnen studenten voor ons project kiezen. 

Henri stuurt bestuur D’n Brak en Skipov een mail ter info. 

Betrokken personen  gemeente: contactpersoon Nadine Hamzic en 

wethouder Witlox. 

We hebben vd gemeente bevestiging van een startsubsidie van €1000,-  

 

Hoe kunnen we burgers erbij betrekken? We willen de dorpsquiz 

hiervoor gebruiken. P. vd Berg en P. vt Westeinde willen straks 

deelnemen aan de overleggroep namens D’n Brak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3 Verslag vorige vergadering 239:   

*Adviesraad Sociaal Domein: uitnodigen Mart v Goor en Jeroen 

Slagers voor een van onze vergaderingen. Blijft staan. 

Er is, naast deze raad, toch nog een aparte Seniorenraad in het leven 

geroepen, waar Mart v Goor ook in zit. 

*Evaluatie Welkomstgroep: heeft plaatsgevonden. Verslag naar de 

voorzitter gestuurd.  

*Onderhoud Torentje: is gebeurd, ook de banken. 
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4. Postlijst: zie lijst 
*Digitale snelheidsbord: heeft er in oktober niet gehangen volgens ons. 

Informeren bij de buurt en bij gemeente. 

*29 nov Platformbijeenkomst Meierijstad: tijd/plaats nog niet bekend. 

*Werkbezoek gemeente 24 januari. 18.15 uur. We moeten nog 

reageren. (Henri). Ter voorbereiding informatie sturen over onze 

website/ speerpuntenlijst sturen, voorzien van foto’s. 

*Afwijzing door gemeente voor de stroomuitbreiding voor de kermis. 

Afwachten wat uit de evaluatie Stg Kermis komt. 

*Overzicht leefbaarheidsverzoeken: onze aanvraag staat er in. Waar 

moet een buurtfeest aan voldoen in dit verband? Verzoeken worden 

mede door buurtadviseurs beoordeeld. Zie regels op internet. 

 

 

 

 

5. Aandachtspunten/acties: 

 

INRICHTING TERREIN BRAK/SCHOOL: zie punt 2 

 

WOONVISIE VRAGENLIJST: hebben we samen ingevuld. 

 

GOEDE DOELENWEEK:  Stuurgroep is al bij elkaar geweest. De 

aktie wordt gehouden op17/18 april 2018.  

Men wil actuele adressen opvragen bij de gemeente. Dit kan Joep via 

Nadina aanvragen. 

 

RABOBANK CLUBKAS CAMPAGNE: 

Joep: vraag vanuit Carnavalsclub: is het een idee om bij de Dorpsraad 

aan te melden en flyers te bestellen ? Ook dit jaar waren er clubs 

gepasseerd voor de vermelding op de flyer. Antwoord: Nee, dit hoort 

niet bij ons thuis. Wel in de gaten houden dat het volgend jaar beter 

loopt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Mededelingen:  

*Postadres van Joep staat verkeerd bij de gemeente. Post was op nr 40 

afgeleverd ipv 60. (Joep geeft goede adres door als penning meester) 

 

 

 

 

 

   

   

 

9. Rondvraag:  

*Frituurke heeft een vergunning bij de gemeente aangevraagd, dit vlot 

niet. Dit kan alleen op een officiële standplaats. Henri heeft 

geïnformeerd bij Nadina en het antwoord van de gemeente 

doorgestuurd naar v Doorn. Vraag Wilmart v Doorn: In maart wordt 

alles herzien en dan zal v Doorn ook inschrijven. Dan komt een nieuwe 

regelgeving. We worden dan op de hoogte gehouden. 

*Joep: hebben we een kerstboom dit jaar? We wachten op een boom in 

het nieuwe plan . 

*Joep: Dragen we iemand voor tbv de Heise onderscheiding? Kan nog 

over een maand.  

 

 

 

 

 



*Hans: ik zou graag bladkorven hebben in onze buurt. 

*Joep: hondenpoep. Hoe gaan we ermee om? In de Heise Krant een 

keer publiceren. Via BOA aankaarten. 

 

10. Sluiting 23.10 uur  

 

 


